
Dziesiąta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 25 listopada 2011 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr X/ 2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

25 listopada 2011 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

01
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 57

 

 

Rada w składzie - 14 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

 

co stanowi – 92,86% 

 

Brak radnych: 

1. Pana Grzegorza Wasiutyńskiego 
 

 

Obrady X sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny powiatowy pan Jerzy 

Zgoda. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- proszę o wycofanie z porządku obrad punktu dotyczącego 

Informacja Starosty Powiatu Gryfińskiego o realizacji inwestycji. W związku z informacją ze 

Starostwa, że pan Starosta nie przybędzie na obrady naszej sesji. 

 

Przewodniczący obrad- kto z państwa jest za zdjęciem  tego punktu z porządku obrad? 

 

 - za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt  dotyczący informacji Starosty został zdjęty z porządku 

obrad. Odczytał porządek obrad po zmianach, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad. 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek obrad X sesji Rady Miejskiej: 
 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2012.(druk nr X/129/2011), 

2. w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2012. (druk nr 

X/130/2011), 

3. w sprawie  przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Trzcińsko-Zdrój  na lata  

2011 - 2015” (druk nr X/131/2011), 

4. w sprawie przyjęcia Regulamin funduszu zdrowotnego dla nauczycieli. (druk nr X/132/2011), 

5. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Trzcińska-Zdrój z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012. (druk 

nr X/133/2011), 

6. w sprawie wyrażenia opinii w sprawie utworzenia Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w 

Trzcińsku-Zdroju. (druk nr X/134/2011), 

7. w sprawie obniżenia ceny  żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2012 oraz poboru tego 

podatku w 2012 roku. (druk nr X/135/2011), 

8.  w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2011(druk nr X/136/2011), 

9. w sprawie wyrażenia zgody i upoważnienia Burmistrza do nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-Zdrój 

części nieruchomości (druk nr X/137/2011), 

10. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr X/138/2011), 

11. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr X/139/2011), 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
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VIII. Wolne wnioski i informacje. 

IX. Zakończenie sesji. 

O godzinie 13
06

- przybyła radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk. Stan radnych na 

Sali 13 osób. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z IX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Radny pan Marek Rutka- w sprawozdaniu była informacja o wycince drzew i tam było 60 drzew i 

gdzie to wykonano. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– podczas przerwy pana poinformuję szczegółowo, na jakich działkach 

te drzewa. 

 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- poinformował o piśmie z 

Urzędu Skarbowego w Gryfinie w sprawie oświadczeń majątkowych radnych. Odczytał pismo od 

Konserwatora zabytków który pozytywnie zaopiniował Gminny program ochrony zabytków, załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu oraz pismo z Izby Rolniczej w związku z zaopiniowaniem stawki 

podatku rolnego załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. Pismo rolników z Gminy Trzcińsko-Zdrój 

załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 22 stycznia 2012r. ,Komisarz wyborczy rozpisał wybory 

uzupełniające do rady miejskiej. 07 listopada brałem udział w debacie na temat wiatraków 10 listopada 

brałem udział w obchodach dnia niepodległości w Trzcińsku i Góralicach 15 listopada uczestniczyłem 

w otwarciu boiska Orlik a 19 listopada brałem udział w otwarciu międzynarodowego turnieju w 

badbingtona. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- czy ktoś chciałby zgłosić zapytania lub interpelację. 

 

Radny pan Marek Rutka- kiedy zostaną przejęte działki od Agencji w miejscowościach Babin i 

Piaseczno i jak ustaliliśmy fundusz sołecki i chca z tego korzystać ale nie mamy tam sowich działek 

od 5 lat upominałam się by przejąć tam jakąś działkę. Kolejne pytanie dotyczy działek które są 
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własnością Agencji na terenie wsi Piaseczno, jeśli nie chcą nam tego przekazać to niech to utrzymują 

w czystości koszą to odkrzaczają. Kolejna sprawa to w budżecie Gminy mamy zapis utrzymanie 

zieleni w mieście i Gminie są tam przeznaczone środki a utrzymanie zieleni odbywa się tylko w 

mieście a w Gminie nic nie jest robione i tak podobnie jest utrzymanie czystości w Gminie i to 

również tylko w Trzcińsku. Mieszkańcy na wsiach sprzątają to w czynie społecznym. Płacimy takie 

same podatki na wsiach jak i w mieście i dlatego chcemy by traktować nas w taki sam sposób. To 

samo dotyczy się utrzymania zimowego dróg. Na wsiach chodniki były nie odśnieżone. W Piasecznie 

jest droga Gmina przy spółce Avena i należy ją utrzymywać  w należytym stanie. Inwestycja na 

drodze powiatowej dochodzi do końca i prosimy by pan Bugajski zrobił odbiór uczciwy i na wysokim 

poziomie. Prace cały czas jeszcze trwają w chwili obecnej odwodnienie poboczy jest nie takie jak 

powinno być. Są to nasze wspólne pieniądze. W Piasecznie nie są posesje odwodnione tak jak być 

powinny woda kiedyś płynęła wzdłuż rowu a teraz są wjazdy. Kolejna sprawa w Piasecznie obok 

kościoła droga powiatowa łączy się z drogą Gminną i tam jest wybrana droga Gminna. Kierownik 

tych robót w Piasecznie poprosił mnie bym wskazała miejsce składowania piachu i cementu i 

chciałbym by było to doprowadzone do takiego stanu jak było to wcześniej. Też wyznaczyłem miejsce 

na składowanie ziemi i kamieni.  

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas–  odpowiemy na piśmie na pana uwagi. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  na placu zostały złożone również krawężniki i jaki będzie los tych 

krawężników.  

 

Zastępca Burmistrza Józef Szott- wszystkie te sprawy są uzgadniane na spotkaniach i ja postaram się 

to przekazać. Obiecano mi, ze firma to wszystko naprawi zgodnie ze sztuką tak jak trzeba.  

 
Radny pan  Marek Rutka-  odnośnie tej drogi chciałem powiedzieć, że obok drogi jest droga polna i 

wjazdu tam nie uwzględniono nie ma wjazdu do kościoła  a na teren kościoła wjeżdża karawan, więc 

powinien być wjazd, który do tej pory były. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- przedstawił protokół, z kontroli dotacji 

przyznawanych na Kluby sportowe, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zadano. 

 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2012.(druk nr 

X/129/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawiła pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk – przewodnicząca GKRPA – 

poinformowała iż jest to zgodnie z założeniami PARPY. Co roku projekt należy opracować, co roku 

na kolejny rok. Program zawiera trzy rzędy profilaktyki pierwszy i drugi organizowane są przez szkoły 

a trzeci dotyczy wyłącznie leczenia osób uzależnionych od alkoholu. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 129/2011 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2012. (druk nr X/130/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawiła pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk – przewodnicząca GKRPA – 

poinformowała iż pozwala on na realizację programu w Gimnazjach na terenie Gminy Trzcińsko-

Zdrój. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 130/2011 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia „Gminnego programu 

opieki nad zabytkami Gminy Trzcińsko-Zdrój  na lata  2011 - 2015” (druk nr 

X/131/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- uchwała przedstawia opracowany 

plan ochrony nad zabytkami na lata 2011-2015. Burmistrz sporządza taki program na okres 4 lat. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- chciałbym przedstawić taka propozycje by w budżecie Gminy były 

pieniądze na kościoły na remont zabytków. Były te pieniądze potrzebne. 

 

Przewodniczący obrad- to co pan mówi to kwestia budżetu na przyszły rok. Odczytał projekt 

uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 131/2011 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulamin funduszu 

zdrowotnego dla nauczycieli. (druk nr X/132/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- uchwała dotyczy regulaminu 

funduszu zdrowotnego nauczycieli była podjęta, ale nadzór unieważnił ją z braku konsultacji ze 

związkami zawodowymi teraz mamy taką opinię. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 132/2011 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Gminy Trzcińska-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012. (druk nr X/133/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- co roku podejmujemy ta uchwałę 

by pomóc naszym klubom sportowym organizacjom i stowarzyszeniom przyjmując tą uchwałę 

będziemy mogli kontynuować to w przyszłym roku. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr X/ 133/2011 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie 

utworzenia Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Trzcińsku-Zdroju. (druk 

nr X/134/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to opinii o utworzeniu 

spółki z o.o. zajęła by się gospodarką komunalna i wyjść na zewnątrz chcemy by powstała spółka ze 

100% udziałem gminy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Marek Rutka-  czy spółka ze 100% udziałem Gminy może startować w przetargach. 

 

Radca Prawny pani  Ewa Niciejewska-  nie to była by spółka prawa handlowego i mogła by stratować 

w przetargach. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 134/2011 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny  żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na rok 2012 oraz poboru tego podatku w 2012 roku. 

(druk nr X/135/2011), 
 

Przewodniczący obrad- pismo od rolników mówiło o 118% zwyżki a jest t faktycznie 97,07%. 

Propozycja z Izby Rolniczej jest to propozycja wzrostu o 46,15%.  
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała w sprawie 

obniżenia ceny podatku Burmistrz proponuje cenę 59zł za 1 qwintal. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski-  w piśmie od rolników mamy opisane jaka sytuacja była rolników w 

tym roku, proponuję stawkę 55 zł za qwintal. 

 

Radny pan Marek Rutka- chciałbym podziękować za dyskusję merytoryczna na komisji rolnictwa 

stawka 55 zł jaką proponuje pan Robert to jest strasznie dużo. Przez komisje i spotkania było 

omawiane skąd się taka stawka bierze, a to główni wynika z tego że brak jest żyta w skupie. W tym 

roku jak rolnik zebrał trzy tony z hektara, to dobrze. Rolnik z hektara uzyskałby 190 zł z hektara i nie 

ma tu czynszów bo przeważnie rolnicy dzierżawią ziemię. Jeśli my mu dołożymy podatku 30 zł to jaki 

on ma zysk i ile on zarobi. Rolnicy są skłonili ulec stawce 55 zł i ja proponuję również stawkę 55 zł. 

 

Radny pan Robert Kowalski- dziękuję koledze za wystąpienie a cena do podatku brana to cena żyta i 

tej chwili jest taka sytuacja, że żyto jest droższe od pszenicy. 

 

Radna Pani Alicja Kałużniak- ja mam prośbę w imieniu rolników by radni podeszli do stawki 

podatku z sercem do kwoty 55 zł. 

 

zastępca burmistrza pan Józef Szott-  czy dwieście złotych dla rolnika który ma 20 hektarów to czy to 

dużo czy mało jest to 200 złotych różnicy w podatku od kwoty 55 zł do 59 zł. 

 

Radny pan Marek Rutka-  ale my zwiększamy stawkę z 37 zł na 59 zł. Nikt nie lubi płacić podatki ale 

należy to płacić w miarę normalnie a Gmina będzie bogata tylko wtedy jeśli poszczególni mieszkańcy 

będą bogaci. W Piasecznie jest spółka, która zatrudnia 700 osób, które płacą podatek dochodowy a 

jeśli im tak dołożymy to oni tylko zasieją pszenicę i skoszą kombajnem. 

 

Przewodniczący obrad- kto z państwa jest za wnioskiem radnego Kowalskiego czyli 55 zł. 

 

- za- 5– głosów 

- przeciw- 6- osoby 

- wstrzymały się – 2- osoby 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że wniosek radnego Kowalskiego upadł, poddaje pod głosowanie 

uchwałę ze stawką 59 zł  

- za- 8– głosów 

- przeciw- 4- osoby 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr X/ 135/2011 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-

Zdrój na rok 2011(druk nr X/136/2011), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- zmiana budżetu polega 

tylko na zwiększeniu dochodów i wydatków na taka samą kwotę i to są wpływy zmieniły nam plany.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 136/2011 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody i upoważnienia 

Burmistrza do nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-Zdrój części nieruchomości 

(druk nr X/137/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy nieruchomości w 

miejscowości Tchórzno jest tam lokal, który po wykupieniu chcemy przeznaczyć na świetlice wiejską. 

Sołtys obiecał że zajmie się tym lokalem i doprowadzi to do porządku. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr X/ 137/2011 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

X/138/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to zbycia mieszkania na ul. 

Ceglanej jest to w starym budynku rotacyjnym było to mieszkanie na wypadek wypadku, a teraz 

otrzymaliśmy takie mieszkanie na wsi jest tamto w gorszym standardzie i jakości i mniej kosztowne 

dla Gminy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 138/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.11. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

X/139/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to zbycia części 

nieruchomości w miejscowości Strzeszów, pozwoli to na powiększenie działki sąsiedniej zwrócił się o 

to mieszkaniec Strzeszowa i pozwoli to na rozwiązanie konfliktu, jaki tam istnieje. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 139/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji nie zostały przesłane żadne interpelacje. 

 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott- obiecałem, że poinformuje o odbiorze śmieci wielo 

gabarytowych i elektrycznych. Chciałem również poinformować Radę, o tych niespłaconych 

pieniądzach jakie nie spływają na czas i Pomerania dla TCK jest winna 53 tys. zł za 2010r. i 2011r. 57 

tys. zł za Dni Trzcińska i za Dożynki 27 300zł.  

 

Radny pan  Robert Kowalski- korzystając z okazji, że na sesji jest Radny Powiatowy proszę o lobby 

w Starostwie o odkrzaczenie pasa drogi Powiatowej z Góralic do Dobropola i z Dobropola w kierunku 

Rowu. 

 

Pani Aleksandra Zielińska-  chciałbym zaprosić rolników na pokaz 12 grudnia.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 14 
32

 – Przewodniczący obrad zamknął X sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 
 


